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ZAPISNIK 

s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Makarske, 

održane 15. prosinca 2023. godine 

u gradskoj vijećnici 

 

(tonski zapisnik sjednice je dostupan na www.makarska.hr) 

Početak u 08.00 sati.  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić konstatirala kako je 

temeljem elektronske prijave utvrđen kvorum te da je na sjednici nazočno 12 od 15 vijećnika 

kao i da je održavanje sjednice pravovaljano.  

      Sjednici nazočni vijećnici: 

 

1. Gordana Muhtić 

2. Marina Puharić 

3. Jakov Lovreta 

4. Frane Filipeti 

5. Tina Međurečan 

6. Jurica Klarić 

7. Jakša Jurasović 

8. Marko Raos 

9. Joško Lelas 

10. Petar Kelvišer 

11. Ivana Miočević Franić 

12. Stjepan Zelić 

 

Odsutni vijećnici: 

1. Marko Ožić-Bebek 

2. Jure Brkan 

3. Joze Vranješ 

 

      Ostali nazočni: 

      1. Zoran Paunović, gradonačelnik Grada Makarske 

      3. Lara Rakušić Ivanković, privremena pročelnica Upravnog odjela za opće poslove i  

          imovinu Grada 

      4. Tonći Batinić, savjetnik pri Upravnom odjelu za opće poslove i imovinu Grada 

      5. Krešimir Glibota, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za javne potrebe i društvene                 

          djelatnosti 

      6. Matko Lovreta, privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada 

      7. Ivana Kraljević Radalj, privremena pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i  

          naplatu potraživanja 

      8. Bojan Mileta, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za opće poslove i imovinu Grada 

      9. Predrag Arfanđelović, predstavnik Srpske nacionalne manjine 

Predstavnici medija: RMR, TV Jadran – Studio Pašalić, Slobodna Dalmacija – 

Dijana Turić, Cropix-Ivo Ravlić, Makarska danas – Ivona Čirak, Radio Split-Vedran 

Ribarević 
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Predsjednica Gradskog vijeća Gordana Muhtić je na temelju čl. 82. Poslovnika o radu  

Gradskog vijeća Grada Makarske konstatirala da je sjednici nazočna većina vijećnika.  

 

Himna „Lijepa naša domovino“ 

Na temelju članka 70. Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Makarske 

predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske je objavila popis vijećnika koji su se prijavili za 

postavljanje vijećničkih pitanja i otvorila vrijeme predviđeno za vijećnička pitanja. 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, postavlja pitanje: 

1. S obzirom da zadnjih dana možemo vidjeti kako se šire neistine da Grad Makarska od 

projekta Kuće Sunca pa vas molim gradonačelniče da nam date pojašnjenje o tome što 

sve Grad Makarska čini da nađe rješenje za uređenje prostora za provođenje sustavno 

organizirane terapije te programa rane intervencije. 

  

Gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović, odgovara na postavljeno pitanje: 

1. Do sada sam već više puta odgovarao vijećnicima na pitanja vezano za projekt Sunca i 

sve stvari koje radimo za djecu s posebnim potrebama, a nedavno smo otvorili i 

senzornu sobu u vrtiću. Imaju poteškoće u razvoju i samim time se može odmah i ranije 

djelovati na djecu da se što bolje prilagode kasnijim uvjetima života, jer znamo da je 

zapravo tih prvih pet, šest, sedam eventualno osam godina potrebno reagirati da bi se 

najbolji rezultati kasnije postigli. Ovo ste dobro rekli. Dakle, vi se sjećate svih tamo 

2020. 2021. godine, kad je projekt Kuće Sunca bio prijavljen od strane bivšeg 

gradonačelnika i zaista je dobio, i od strane naravno Makarske razvojne agencije, i dobio 

je određena sredstva realokacije sredstava u ministarstvu, međutim, krenuo je COVID, 

krenuli su, krenula je drugačija raspodjela i nažalost ministarstvo je taj novac koji je bio 

predviđen za izgradnju Kuće Sunca, prenamijenilo pa nekome drugome, odnosno nije 

ostalo više novaca za projekt Kuće Sunca, mi smo onda požurili, napravili smo sve 

određene radnje, ako se sjećate u startu izdali smo građevinsku dozvolu, plaćeni su svi 

mogući troškovi što se tiče i izvedbenih projekata nakon građevinske dozvole, 

troškovnici i evo, sada je, mi smo i prošle godine i ove godine odradili nekoliko 

sastanaka i sa ekipom iz Udruge Sunca. Oni su također na sastanke doveli i ekipu iz 

Juraja Bonačija tako da postoji određena suradnja, postoje određeni projekti koje 

planiramo napraviti. Mislimo da je potpomaganje roditeljima, ali i djeci s posebnim 

potrebama nekakav forte ove gradske uprave i mislim da to svojim postupcima i 

pokazujemo. 

  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, komentar odgovora:  

1. Evo zahvaljujem se. Kažu mi  da se nije pitanje ni čulo na radiju. Ispričavam se, ovaj 

pitali ste odakle se šire takve neistinite informacije ne znam, ali eto pojave se, pa onda 

bolje da ovako javno objasnite sve jer zaista mislim da svi zajedno činimo najviše što je 

moguće i znam da je ste vi i pisali bili ministarstvu direktno za dodjelu sredstava i da je 

poduzimano čitav niz radnji i zaista se vjerujem da ćemo zajedničkim snagama svi mi 

ovdje skupa naročito gradska uprava i Makarska razvojna agencija naći načina da se 

organizira sustav i pružanja rane pomoći djeci i mama s invaliditetom jer naravno u 

gradu neki koji su prije 30 godina bili djeca su sada odrasle osobe. Među njima sam i 

ja al evo ja sam u nešto drugačijem položaju, uvijek može biti gore i uvijek ima potrebe 

da se više pomaže i zahvaljujem na odgovoru, zadovoljan sam s njim. 
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Vijećnica Ivana Miočević Franić, postavlja pitanja:  

1. Prvo pitanje. U proračunu za 2024. godinu, o kojem ćemo poslije raspravljati, u 

rashodima za zaposlene u Dječjem vrtiću Biokovsko zvonce, predviđeno e cirka 

2.000.000,00 kuna, što je povećanje za čak 30% u odnosu na prethodnu godinu. Molim 

odgovor na pitanje koliko se povećavaju plaće za zaposlenike? Konkretno me zanima 

na koji iznos raste osnovica koja je sada ispod 600,00 eura. Upozoravam i na izrazito 

niske plaće tehničkog i pomoćnog osoblja koji su zbog niske osnovice i koeficijenata 

izrazito potplaćeni a bez kojih vrtić ne može normalno funkcionirati. I također, ako 

možete odgovoriti zašto nije još uvijek sklopljen kolektivni ugovor o kojemu je također 

bilo govora na jednoj od sjednica Gradskog vijeća i ide li najavljeno povećanje plaća 

sukladno zahtjevima sindikata Makarskog vrtića Biokovsko zvonce. Samo jedna 

digresija uz pitanje, pohvaljujemo vaše napore za poboljšanjem statusa svih zaposlenika 

vrtića, a molim kad budete odgovarali na ova pitanja da mi odgovorite na ovo što sam 

konkretno postavila. 

2. Drugo pitanje. Znači iz medija smo saznali da je Grad angažirao PR stručnjaka 

Jerka Trogrlića kako bi prema vašim riječima, vaš rad bio još transparentniji i dostupniji 

građanima. Inače na razini jedne godine govorimo o iznosu od 30.000,00 eura. Obzirom 

da Grad Makarska u svojoj upravi ima osobu zaduženu za protokol i odnose s javnošću, 

novinarku Ivanu Pleić koja dugi niz godina stručno i profesionalno obavlja svoj posao, 

zanima me zašto se dodatno opterećuje proračun angažmanom vanjskog suradnika i što 

točno građani pritom plaćaju. 

3. I treće pitanje koje evo ponavljam više ne znam sama po koji put. Dakle prije dvije i pol 

godine na prvoj radnoj sjednici Gradskog vijeća u srpnju 2021. godine donijeli smo 

odluku o stavljanju UPU Platno van snage. Podsjećam da inicijativa za zaštitom 

poluotoka Osejava i stavljanjem UPU Platno van snage ulazi u sedmu godinu. Do 

današnjeg dana uz sav angažman građanskih inicijativa, udruga, naših građana, naše 

stranke, pa i ove gradske uprave, još smo uvijek na početku. Da pojasnim mogućnost 

izgradnje sportskog rekreacijskog centra na Osejavi itekako je realna obzirom je ta 

namjena uplanjena kako u gradskom tako i u  županijskom prostornom planu, molim 

odgovor do kud se stiglo u postupku stavljanja UPU Platno van snage, koje ste radnje 

poduzeli i kada možemo očekivati stavljanje ovog UPU-a van snage? Hvala. 

  

Gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović, odgovara na postavljena pitanja: 

1. Evo hvala vam puno na vašim pitanjima. Što se tiče prvoga pitanja koje je vezano uz 

vrtiće i dizanja plaća vrtića, mi smo, to je bilo jedno od mojih prvih obećanja kada sam 

se sastao sa svim djelatnicima. vrtića, to je bilo u ljeto prije, 2021. godine, rekli smo da 

ćemo, da će ova gradska vlast posvetiti predškolskom odgoju jedan poseban tretman. 

Mislim da su to zaslužili. Mislim, moje osobno mišljenje je da je to najranija faza 

razvoja djece izuzetno bitna, izuzetno važna, jer na taj način definiramo kakvi će nam 

ljudi biti kasnije, tih prvih pet, šest, sedam godina života djeteta su izuzetno bitna u 

razvoju društva, u razvoju svake sredine, tako da kad sam ja pogledao prvi put kakve su 

plaće bile zaposlenicima u vrtićima, u vrtiću Biokovsko zvonce, meni je jedna od prvih 

stvari na pameti bila da ćemo usklađivati plaće, da ćemo ih dizati, da moramo podići 

standard, ali ne samo plaće. Tada, ako se sjećate, mene su dočekali ogromni, baš 

ogromni, problemi po pitanju vrtića. Bilo je manjak mjesta u vrtićima, bili su ogromni 

pritisci, ne samo od roditelja, pritisci od strane drugih članova izvršnih vlasti iz općina 

ostalih, dakle. Vidjelo se da u tom trenutku problemi koji vrtić ima, problemi koje ima 

zapravo cijela naša zajednica su zaista po pitanju predškolskog odgoja enormni. Mi smo 

se odmah uhvatili u koštac s time na tom sastanku ja sam obećao da će se plaće njihove 

usklađivati u tri koraka kroz tri godine i da ćemo u proračunu za 2024. predvidjeti 
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najveće usklađenje njihovih plaća sa nekakvim normalnim standardom. U 

međuvremenu se dogodila i inflacija zadnjih godinu, godinu i pol dana, onaj drugi korak 

koje sam na početku obećao, dakle prvi, drugi i treći korak smo već napravili u prvoj 

godini jer je bilo ostalo određenih sredstava od fonda, EU fonda, vlastitih sredstava 

vrtića i onda umjesto da povećavamo kroz dva koraka u prvom koraku smo zapravo 

izvršili i prvo i drugo povećanje, tako da zapravo djelatnice vrtića su već u prvoj godini 

našega obećanja imali taj značajan, znatan, iskorak po pitanju povećanja plaća, a onda 

ovo što ste sad pitali taj rezultat koji se vidi u proračunu je upravo to obećanje koje smo 

dali 2021. godine. Mi smo se tada i našli sa predstavnicima sindikata, vaše pitanje je 

legitimno, nema nekog razloga realnog zašto nije sklopljen ugovor nije sklopljen iz 

razloga što jednostavno nismo mogli način termin, jednostavno naći se zajedno na 

sastanku i razgovarati. Dakle nema tu. Mi smo vrlo jednostavno sklopili nedavno 

kolektivni ugovor i sa Javnom vatrogasnom postrojbom, s njima smo isto u dva-tri 

navrata pokušavali se naći, zbog mojih obaveza bio je odgođen jedan sastanak, zbog 

njihovih obaveza je bio odgođen drugi sastanak. Predložili su ne znam ekipe iz vrtića, 

moraju doći iz Zagreba, o tome se radi. Onda oni nisu mogli doći u 11 mjesec ja nisam 

mogao sada u 12 mjesec, tako da zapravo, ali po nekakvom nekakvoj inerciji zaista 

mislim da sindikalisti će biti zaista zadovoljni s ovim povećanjem. Nismo im doduše 

rekli točno koliko je to, službe rade izračune. Dakle, ja vam ne mogu sad niti u 

potpunosti odgovoriti na vaše pitanje, koliko će biti točno svakome povećanje? Nemam 

taj podatak ovdje u ovom trenutku, on je poznat službama i on će biti prezentiran na 

zajedničkom sastanku svim djelatnicima vrtića koji će se održati sljedeći tjedan. Nije 

intencija samo povećanje plaća i reći evo povećali smo plaće nego je intencija poboljšati 

uslugu vrtića, dakle ono što smo mi napravili u zadnje dvije, dvije i pol godine za pitanje 

predškolskog odgoja, mislim da se to vidi i ne samo na povećanju, zaista velikom 

enormnom povećanju proračuna i toga moramo biti svi svjesni, ogroman dio proračuna 

Grada Makarske ide zaista na predškolski odgoj. E sad mislim da je ovdje sad na neki 

način odgovornost i na svim djelatnicima vrtića da zajednički pokušamo podignuti 

standard koji je trenutno u vrtićima. Uvedena je digitalizacija, novi vrtić je otvoren, u 

tijeku je projekt aneksa Cicibana, dakle vrtić i predškolski odgoj u Makarskoj očekuje 

zaista jedno razdoblje ja bih rekao većih investicija i razdoblje jednog pozitivnog 

pomaka gdje bi se, mislim to je barem moja nekakva želja da zaista naša djeca koja 

izlaze iz vrtića budu u nekoj puno većoj razini nego što je to bilo do sada. 

2. Vaše drugo pitanje. Iz medija smo saznali da plaćamo PR službu. Točno, Grad je 

odlučio da umjesto da zapošljava nekoga tko bi se bavio sa PR službom, odlučio je da 

jednostavno uzmemo profesionalce i to je odluka koju smo donijeli ne samo po ovom 

pitanju, nego odluka kojom se vodimo od starta, od početka otkad smo došli na vlast. 

Mislim da kvalitetno obavještavanje javnosti, transparentnost, važnost da građani budu 

upoznati sa svim projektima koje gradska uprava radi, šum koji se nalazi u medijskom 

prostoru, koji se nalazio u medijskom prostoru do sada, to su sve stvari koje po meni 

trebaju obavljati profesionalci. Na taj način smo pristupili saniranju svih loših odluka 

koje su se dogodile u prošlosti. Na taj način smo angažirali stručnjake 

za ozelenjivanje Makarske,  Zeleni ured, na taj način smo radili na Prostornom planu, 

na taj način smo radili sve strategije. Dakle, ja zaista mislim da stručnjaci koji su najbolji 

u svom poslu, njima treba dati zaista dati im posao da odrade to kako treba. Evo u 

konačnici da smo zapošljavali nekog novog na to radno mjesto, mislim da bi to bio puno 

veći trošak, puno veći trošak za građane. 

3. Vaše treće pitanje UPU Platno van snage. To sam već u nekoliko navrata, vi evo 

ponovno postavljate to pitanje? Šta ste rekli gospodine Lelas? Ne, ne treba, mi smo od 

početka i ja sam bio jedan  i od potpisnika, Antonia također, mislim većina vijećnika, 
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jako puno članova SDP-a je sudjelovalo ako se sjećate u onoj inicijativi građanskoj 

vezano za zabranu gradnje terena na Platnu i mi to od početka govorimo. To smo između 

ostalog i na prvoj sjednici napravili. Procedura je procedura, tako jednako kao i za 

izmjene ovog plana. Slažem se još uvijek u Županijskom planu postoji Platno, dok god 

smo mi na vlasti, dakle na Platnu se neće ništa graditi i ne morate imati zaista nikakve 

sumnje da se, da ćemo mi bi bilo šta raditi po tom pitanju. Dakle, usklađivanje našeg 

Prostornog plana sa Prostornim planom županijskim će se dogoditi u sljedećem koraku. 

Hvala lijepa. 

  

Vijećnica Ivana Miočević Franić, komentar odgovora: 

1. Hvala na odgovorima. Što se tiče ovoga prvoga pitanja vezano za iznos osnovice plaće 

u dječjem vrtiću Biokovsko zvonce, mislim da bi trebali ovaj znat koliko ta osnovica će 

iznositi i da ste na  na osnovu odluke o iznosu te osnovice vjerojatno radili i proračun, 

pa mi je malo čudno da ne znate kolika je ta osnovica ali eto, idemo prema naprijed i 

nadam se da će biti zadovoljavajuća. 

2. Što se tiče ovoga drugoga pitanja i angažmana Jerka Trogrlića. Ja osobno smatram da 

komunikacija s građanima treba ići interno iz ove gradske uprave, da nam nisu potrebni 

novi stručnjaci koje outsorcate, trošite velik iznos novaca, vaši pročelnici su nedavno 

prošli i nekakav seminar ili tečaj medijske pismenosti, komunikacije, što je to već bilo, 

i smatram da je ovo ishitrena odluka, a angažman nekakvog PR stručnjaka možda je 

opravdan za političku stranku, ali za jednu gradsku upravu relativno maloga grada 

mislim da je pretenciozno. 

3. Što se tiče UPU Platna, ja se ponavljam i ja vjerujem da vi, da ova gradska uprava neće 

dozvoliti ukoliko bude u mogućnosti ne dozvoliti da se išta na Platnu gradi. Međutim, 

vrijeme curi izbori su uskoro, može se situacija preokrenuti, a vi ste sami svjesni da 

HDZ-e kao najjača opozicijska stranka ima potpuno oprečan stav o području Osejave, 

pa vas molim da uprete što se ono prosto kaže i da učinite sve što je u vašoj mogućnosti 

da se taj UPU stavi van snage. Za ovo treće pitanje molim odgovor u pisanom obliku. 

Hvala. 

  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, odgovara na komentar: 

 Nije problem Upravni odjel za razvoj Grada će to sigurno pripremiti, a kolega Matko je 

 to već i obrazložio i sigurno ovo što vi kažete upire, jednako kao što je radio i za sve 

 ostale projekte, pa izmjene i dopune Prostornog plana na našoj slijedećoj sjednici 

 Gradskog vijeća. 

  

Gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović, odgovara na komentar: 

1. Mogu samo kratko. Dakle, procedura, stavljanje UPU Platna van snage kao i bilo kojeg 

ista je kao i procedura kad se donosi novi prostorni plan, tako da zaista ono, vidjeli ste 

koliko nam je trebalo, u srijedu ćemo se naći. Nadam se da će svi vijećnici podržati novi 

Prostorni plan. Trajalo je dvije, dvije i pol godine uz određene opstrukcije, slična stvar 

i kod bilo kojeg donošenja dokumenta prostorno planske dokumentacije potrebno je 

napraviti izvješće o javnoj raspravi, potreban je zaključak gradonačelnika, potrebno je 

poslati mišljenje na županiju i suglasnost ministarstva, da sad ne nabrajam dalje. 

Procedura je ista, ona je pokrenuta, ona traje, nažalost ona traje, ne može se napraviti 

preko noći i UPU Platno ide van snage, to je valjda jasno. 
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Vijećnik Petar Kelvišer, postavlja pitanja: 

1. Dakle prvo pitanje. U projekciji Proračuna za 2025. godinu za 

izgradnju reciklažnog dvorišta predviđeno je 250.000,00 eura, dok se za tekuće rashode 

zbrinjavanja komunalnog otpada planira utrošiti 200.000,00 eura. Što to točno znači 

kada je u pitanju zelena i održiva politika ove vlasti u segmentu gospodarenja otpadom? 

Znači li to da bi gradsko reciklažno dvorište uskoro mogla sadržavati na primjer, neku 

vrstu sortirnice, kompostane ili čak reciklažnog pogona, čime će se smanjiti troškovi 

odvoženja otpada na vanjska odlagališta. Drugim riječima, možete li građane koji 

odvajaju otpad uvjeriti da to ne rade onako pro forma, to jest da selektirani otpad u 

bliskoj budućnosti neće završavati na nekom deponiju mješovitog otpada već će ono 

velikim dijelom biti zbrinuto kroz sustav reciklaže po modelu na primjer otoka Krka ili 

neke druge sredine u kontinentalnom dijelu Hrvatske. 

2. Drugo pitanje. Na dnevnom redu današnje sjednice, između ostalih, nalaze se točke 

vezane i uz odluke koje su prošle postupak savjetovanja sa zainteresiranom javnošću. 

Ni na jednu od tih odluka u postupku javnog savjetovanja nije bilo prigovora ili 

prijedloga i to ne iz razloga što stručna javnost zato nije bila zainteresirana, već iz 

razloga što za spomenute rasprave ista nije niti znala. Iako vas zakon na to ne obvezuje, 

možete li pak, u skladu sa imidžem otvorene i uključive vlasti uvesti praksu bolje 

informiranosti građana o provedbi javnog savjetovanja te na primjer službenu Facebook 

stranicu Grada iskoristiti za obavijesti o početku javnog savjetovanja za neko od odluka 

i naravno, s pozivom građana da se u isto uključe. 

3. I treće pitanje, jeste li upoznati slučajno sa isplatom iznosa od skoro 1.000,00 eura za 

održavanje Noći Zelenke, koju, prema riječima članova Vijeća mjesnog odbora Ratac-

Zelenka, ove godine nije bila organizirana od strane Vijeća mjesnog odbora niti je isti 

Gradu uputio zahtjev za navedenom isplatom. Kako je moguće da se novac namijenjen 

radu mjesnog odbora isplaćuje bez službenog zahtjeva s potpisom predsjednika vijeća 

mjesnog odbora, te se time krši odredba Statuta Grada Makarske koji propisuje način 

donošenja programa rada, financijskog plana i godišnjeg obračuna mjesnog odbora. 

Odnosno znate li tko je i na koji način u ime vijeća mjesnog odbora zatražio taj novac i 

hoće li se sankcionirati osoba u gradskoj upravi koja je dopustila isplatu spomenutog 

iznosa bez suglasnosti vijeća mjesnog odbora? Hvala lijepa. 

  

Gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović, odgovara na postavljena pitanja: 

1. Hvala lijepa na pitanjima samo trenutak da. Ok dobro, što se tiče reciklažnog dvorišta i 

općenito Komunalca, mislim da, mislim da je to jedna od najvažnijih odluka u ovih 

godinu dana koje su ostale na neki način upečatljive u mislima građana. Dakle, na 

početku godine kada smo micali Peškeru to je sigurno nešto što je napravilo prekretnicu, 

nakon toga, krajem ove godine, kada smo krenuli sa uvođenjem zaključavanja 

kontejnera, odnosno Komunalac je počeo sa onim što je trebao po meni napraviti davno, 

ali evo novo ustrojstvo Komunalca, nova reorganizacija i zaista ubacila u višu brzinu. 

Imali ste priliku vidjeti koliko je grad bio čist za vrijeme turističke sezone i predsezone 

i podsezone. Također ste imali mogućnost vidjeti da je ta akcija Komunalca, 

zaključavanje kontejnera, koja će zapravo početi tek od nove godine i primjena novoga 

cjenika zaista prošla dobro,  prihvaćena je jako dobro u javnosti i onda ova treća što će 

biti na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća, govorimo o Prostornom planu. Dakle, ove tri 

odluke na neki način su velike odluke, ključne odluke, dobro zdravstvo možda to je 

četvrta odluka u 2023. godini, koje su velike za naš grad. Ali da se vratim samo na temu 

i na vaše pitanje. Reciklažno dvorište da, reciklažno dvorište je nešto što je obaveza 

Grada Makarske i projekt je naravno vođen od strane inženjera Grada, međutim u 

projektnom timu definitivno sudjeluje ekipa iz Komunalca. Dakle, nešto što se 
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nije, reciklažno dvorište se trebalo napraviti prije pet-šest godina ako mene pitate i 

predviđeno je u ovom gradskom proračunu upravo iz tog razloga da se napokon dovede 

do kraja taj projekt. On je trenutno u fazi i ja vjerujem da će ekipa koja je zadužena u 

projektnom timu za realizaciju tog projekta u dogledno vrijeme zaista ga i realizirati. 

Problem je naravno veliki, problem je sa pronalaženjem praznog prostora gdje će 

biti reciklažno dvorište. Vi znate da je Grad Makarska po pitanju prostora ograničen, 

stiješnjeni smo između Biokova i mora, to vam ne trebam objašnjavati. Pronalaženje 

prostora za takav jedan zahvat je izuzetno težak posao, međutim službe rade na tome. 

Zelena i održiva politika, ja ću ponovno ponoviti ono što sam ponavljao već i ranije, 

dakle to je jedna od četiri stupa na kojima počiva naš predizborni program zelena, 

održiva, digitalna, transparentna. Po pitanju zelenih politika već je jako, jako puno 

napravljeno. Nisu zelene politike, samo sortirnica i kompostana. Tu je i zasađivanje 

urbano ozelenjivanje, tu je ovaj novi prostorni plan koji će se sljedeći tjedan naći pred 

gradskim vijećnicima Komunalac smo osmislili, s obzirom da je u 100% vlasništvu 

Grada Makarske, osmislili smo kao poduzeće upravo po uzoru na komunalac, odnosno 

komunalno poduzeće s Krka. Dakle, naravno konzumirali smo i neke druge primjere 

dobre prakse iz ostalih krajeva. Ideja je bila da Komunalac sve ono što nije glavna 

djelatnost Grada da pređe u komunalno poduzeće, tako da je Komunalac napravljen kao 

poduzeće koje će vrlo vjerojatno u budućnosti još više rasti, još više će poslova uzimati 

na sebe. Dakle, sve ono što nije osnovna djelatnost Grada, Grad bi se trebao 

baviti  upravnim poslovima, to je funkcija grada. Zato smo, između ostalog ako se 

sjećate na jednoj od  prijašnjih sjednica, prebacili Pogon, radnu grupu. To je zastarjeli 

način organizacije gradske uprave kada u gradskoj upravi imate Pogon, radnu grupu, 

kada imate neke druge poslove koji nisu nužno upravni poslovi. I zato radi toga možete 

očekivati u budućnosti da će Komunalac kroz različite projekte zaista provoditi ne samo 

zbrinjavanje otpada, ne samo ove zelene politike, ne 

samo kompostana, sortirnica, reciklažno dvorište, nego će se baviti i drugim, javni 

prijevoz je prebačen na Komunalca. U nekakvoj budućnosti očekujemo da će se i 

sve ove priče koje je Grad započeo sa zelenom, dakle nakon što smo usvojili SECAP, 

sada idu i sve priče što se tiče za solare, dakle i to će se vrlo vjerojatno u nekakvoj 

doglednoj budućnosti prebacivati na Komunalac. Dakle Komunalno poduzeće bavi se 

sa svim komunalnim poslovima, Grad se bavi sa upravnim poslovima. 

2. Što se tiče vašeg drugog pitanja. Gledajte, ne znam šta bi rekao, dakle mi sve stvari koje 

smo obavezni po zakonu radimo. Dakle, to što vi niste bili informirani da neke od ovih 

točaka dnevnog reda se nalazi na javnom savjetovanju, ja zaista, ne možete očekivati od 

mene da sad svakog od vijećnika vučem za rukav i kažem e gledaj ova odluka ti je na 

javnom savjetovanju molim te daj ajde pogledaj pa vidi, obavijesti javnost, razumijete, 

to je vaša obaveza, vaša obaveza gradskih vijećnika je da pratite i da kontrolirate 

gradsku upravu. Nije bilo prigovora, kad nije bilo prigovora ja pretpostavljam da su 

ljudi suglasni s time. Mislim da je to vaša dužnost da to obavljate. Sad zapravo kroz ovo 

pitanje, šta pokušavate prebaciti odgovornost na gradsku upravu zato što vi niste bili 

informirani, a to je vaša dužnost radi toga sjedite ovdje. Evo ne znam šta bih odgovorio 

na to drugo pitanje. 

3. Na treće pitanje. Gledajte mi smo, bila je ako se sjećate na početku 2021. rasprava baš 

i u ovom Gradskom vijeću gdje smo razgovarali o mjesnim odborima, gdje je intencija 

bila ojačati mjesne odbore jer mjesni odbori su zapravo produžetak građana, imaju 

direktan kontakt sa gradskom vlasti. I tada je jedna od mojih osnovnih razmišljanja išla 

u smjeru ukoliko mjesni odbori se ne trgnu, ukoliko zaista ne počnu raditi svoj posao 

zašto su formirani, da onda nema smisla uopće imati mjesne odbore. Neke gradske 

uprave uopće ne održavaju izbore za mjesne odbore, nemaju mjesne odbore, 
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komunikacija je barem prije nego što smo mi došli u gradsku upravu bila nikakva. I to 

mogu potvrditi gospodin Tonči ne znam Lara, to je u njihovom odjelu. Dakle mi svake 

godine, ja sam u nekoliko navrata i sazivao mjesne odbore ovdje, mi se redovito i 

čujemo sa pojedinim mjesnim odborima, ne znam iz kojeg razloga Mjesni odbor 

Zelenka ističe ovo što ističe. Ja se sjećam da smo mi čak imali i sastanak. Imali smo evo 

i zapisnik tu sad koliko vidim, 22.05. sjednica Mjesnog odbora, to je 12. sjednica Mjesni 

odbor Ratac-Zelenka održala sa 15. svibnja 2023. Sjednici su nazočili Svjetlana Bilić, 

Meri Brkulj, Thomas Mravičić. Predložen je i usvojen dnevni red,  pod broj jedan 

prijedlozi i zahtjevi građana, pod broj dva organiziranje ljetne fešte humanitarnog 

karaktera, pod broj tri ostalo. Znači ovo je  službeni Zapisnik koji je gradska uprava 

zaprimila 22.05.2023. godine,  dakle ove godine. I sad samo da vas apropo ovoga 

vašega pitanja, točka 2. organiziranje ljetne fešte humanitarnog karaktera pod broj dva 

organiziranje ljetne fešte Noć Zelenke humanitarnog karaktera. Evo tu vam se nalazi u 

zapisniku 12. sjednice Mjesnog odbora Ratac-Zelenka, tako da meni zaista nije jasno 

odakle vam ove informacije. Krši se Statut Grada? Mislim na osnovu čega temeljite 

takve neistine razumijete, trujete javnost, to zaista ne bih očekivao od jednog vijećnika. 

Kaže prijedlog dnevnog reda je usvojen je jednoglasno tri glasa, predsjedavajući 

Thomas Mravičić je otvorio raspravu o točkama dnevnog reda, dao riječ vijećnicima, o 

svim točkama se konstruktivno raspravljalo, jednoglasno su usvojene, razumijete. Evo, 

zaista mi nije jasno kako i zašto govorite takve stvari. Otići će u javnost neistina. Otišla 

je već evo. 

  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, odgovara na pitanje: 

 Zaboravili ste samo naglasiti da smo uveli naknadu vijećnicima mjesnih odbora upravo 

 zato da bi ih se dodatno potaknulo za rad i na pohvalu je zaista jednog dijela vijećnika 

 koji su te naknade usmjerili u humanitarne svrhe. Dakle, ljudi su željeli volontirati, dakle 

 nisu ih čak ni prihvatili. A inače moram stvarno kazati da je evo ja i kao predsjednica 

 Vijeća i kao predsjednica Odbora za promet zaista sa svim mjesnim odborima dobivam 

 prijedloge, nastojim im i odgovoriti tako da ovaj, evo, ovo je nekakva ja bih prije rekla, 

 ponovila, možda šum u komunikaciji, ali da je neistinita informacije izašla u javnost, to 

 je činjenica. 

  

Vijećnik Petar Kelvišer, komentar odgovora: 

1. Hvala na odgovoru. Što se tiče prvog pitanja ja se nadam zaista da će Makarski 

komunalac širiti dijapazon svojih usluga, odnosno da ćete kroz neke projekte se baviti i 

ovom nekom vrstom kružne ekonomije. 

2. Što se tiče drugog pitanja, niste me dobro razumjeli. Nije stvar da ja nisam znao. Ja sam 

znao za javno savjetovanje, ali ja nisam zainteresirana javnost, stručna javnost. Dakle, 

kad se pita, kad se govori o porezima gradskim, kad se govori o Odlukom o pomorskom 

dobru, tu postoje ljudi kojih se ta odluka direktno tiče. Kad radite javne politike imate 

tijela odlučivanja, politiku, imate stručnjake, imate zainteresiranu javnost na koju se ta 

odluka najviše odnosi. Dakle ugostitelji grada Makarske nisu znali za javno 

savjetovanje po pitanju nekih odluka. Mislim da nije neki veliki problem da se na 

Facebook stranici, koju rado koristite za samopromociju, uključite i jednu kratku 

obavijest da postoji savjetovanje u roku od mjesec dana i da se jave i to je 

ta uključivost koju vi cijelo vrijeme spominjete po pitanju građana. 

3. Što se tiče trećeg pitanja. Vi ste pročitali nekakav Plan Vijeća mjesnog odbora koji 

uključuje određene manifestacije, ali mene zanima tko je potpisao zahtjev za isplatom 

nečega što mjesni odbor nije organizirao. 
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Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, odgovara na komentar: 

 Evo kolegica Lara vas je ispravila, nije to nekakav plan, to je Zapisnik Vijeća mjesnog 

 odbora Zelenka na kojoj su bili nazočni članovi mjesnog odbora i radnje u odboru i u 

 ime odbora rade članovi mjesnog odbora. 

  

Vijećnik Petar Kelvišer, odgovara: 

 U redu ali zahtjev za isplatom tko je potpisao? 

  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, odgovara: 

 Hoćete sada ovdje da šta, da vadimo papire, prozivamo imena i šta ostalo? 

 

Vijećnik Petar Kelvišer, odgovara: 

 Pa možete. 

  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, odgovara: 

 E pa nećemo. Ali još nešto ste pogrešno naveli, znači insinuirali ste da podaci vezani za 

 savjetovanje s javnošću nisu javno dostupni i da nisu vidljivi. Na naslovnici stranice 

 Grada Makarske je rubrika komunikacija s građanima, najvažniji projekti ovog Grada, 

 GIS Grada Makarske, Otvoreni grad Grada Makarske, dakle prvi je vezan za 

 digitalizaciju, drugi je za transparentnost i odmah na toj istoj stranici je savjetovanje s 

 javnošću, prisustvovanje sjednicama Gradskog vijeća i prijem kod gradonačelnika, 

 dakle pod velike četiri fotografije i teme su vrlo jasno dostupne. 

  

Vijećnik Petar Kelvišer, odgovara: 

 Dakle, nije stvar da vi kršite zakon, vi radite sve po zakonu. Stvar je vaše dobre političke 

 volje da komunikaciju sa građanima napravite prije nego što donesete određenu odluku, 

 a vi radite uvijek prezentaciju nečega što je već usvojeno i onda to tumačite kao da 

 ste iskomunicirali s javnošću ali niste. Al dobro, to je vaš način rada pa neka vam bude. 

  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, odgovara: 

 Eto izgleda da ste vi toliko iznad nas da vas baš mi nitko ne razumijemo. 

  

  

Vijećnik Joško Lelas, postavlja pitanja: 

1. Ja imam tri pitanja, koja se nadovezuju na već postavljena vijećnička pitanja. Ali isto 

prvo pitanje bih postavio nastavno na već poznatu temu, to je protjerivanje zaposlenika 

Grada Makarske i sudske sporove koje ima Grad Makarske sa istima. Često je ovdje 

gradonačelniku postavljeno pitanje da li će on sam platiti taj dio troška ako izgubimo, a 

već gubimo većinu sporova i mislim da ćemo na kraju krajeva izgubiti sve sporove. Ali 

ono drugo što mene brine, a mislim trebalo bi i sve kolege vijećnike i one koji se bave 

ovim časnim poslom upravljanja gradom ili bar vođenja okvira življenja u ovom gradu 

je što takve odluke koje su bile donesene u pobjedničkom zanosu otvorile su čini mi se 

prostor i posadile sjeme revanšizma. I to sjeme ne znamo kako će proklijati i to je ono 

mene što sociološki i društveno brine u ovoj našoj sredini, kako ćemo se s tim nositi 

sutra? Mislim, sve se vlasti mijenjaju, mijenjat će se i ova kad tad. I može biti da bismo 

svi zajedno trebali sjesti i vidit kako ćemo se s tim nositi u budućnosti jer ja ne znam 

kako će to. Ali kad sjedite vi jer niste vi samo ljude koje ste potjerali s posla pogodili 

nego ste pogodili članove njihove obitelji, prijatelje i tijekom vremena, a osobito i 

daljnjim suđenjem, vi znate da je svako suđenje proživljavanje situacije ispočetka i ono 
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uvijek se širi, dokazuje svoju opravdanost. To me brine, znači kako ćemo se sutra nositi 

s tim? 

2. Drugo pitanje ovdje je angažiranje PR agencije. Ne mogu se oteti dojmu da ova vlast 

pod pojmom angažiranja profesionalaca smatra samo ljude koji nisu iz Makarske. Zar 

naša Ivana Pleić nije profesionalac? Evo to mene, znači nešto je profesionalno što god 

je vani, što god je tu iz Makarske nije. Ja smatram upravo obrnuto. Inače to pokazuje i 

ponašanje i ugovori i angažiranje, dodjela poslova da mi cijenimo samo nekoga tko je 

sa strane i mislim da je to podanički ili kmetski mentalitet. Trebamo cijeniti svoje, čak 

i ako smo lošiji, trebamo našim ljudima dati pravo da se dokažu jer kroz dane poslove 

oni se trude učiti, napredovati i razvijati svoje znanje, svoje vještine i mislim da to čak 

rade i sa puno većom odgovornosti nego što rade ljudi angažirani sa strane. Može biti 

da nekad nemaju dovoljno. znanja, ali sigurno imaju puno više volje i odgovornosti. 

Osim toga ovaj PR agencija je, baš mi je drago što ste ju angažirali jer je ona poznata 

da je među prvima se trudila provesti projekt digitalnih nomada pa je ovo baš savjetujem 

gospodinu gradonačelniku da razgovara s njima da li je to moguće u Makarskoj 

napraviti. Vezano je za taj PR, dobro bi bilo i prezentirati ovu nagradu koju smo dobili 

za sport i tu je sad ova poveznica sa našim kolegama vijećnicima iz isto iz oporbene 

stranke. Naime, dobili smo nagradu za Grad sporta, a ne radimo ništa za daljnji razvitak 

sportskih sadržaja, kvalitete, čak dijelom i kao podloga cjelogodišnjeg turizma ne 

radimo na tom oživljavanju novih sadržaja i ostvarivanju novih prostora, pa samo i za 

one koji nas slušaju da znamo koji je već do sad, jer svake godine neko u Hrvatskoj 

dobije tu nagradu pa da oni znaju, vjerojatno su se isto trudili, to je Jastrebarsko, Buzet, 

Belišće, Lepoglava, Sisak, Čakovec, Velika Gorica. Tako malo da vidimo u koju smo i 

mi kategoriju upali tih. Dobro evo kad me prisiljavate ja ću prekinuti s tim. Bit ću 

slobodan pozvati sve drage građane, suborce 156. brigade, sutra je proslava 32. 

obljetnice osnivanja 156. brigade i otkrivanje spomen ploče poginulih pripadnika 156. 

brigade pa bih volio da se svi, bez obzira na one međusobne trzavice koje mi dobro 

znamo, da dođu i zapale svijeću ljudima koji su poginuli, a i sve građane da se pridruže 

tom jednom lijepom događaju. Hvala lijepa. 

  

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, odgovara vijećniku: 

 Hrvatski branitelji nemaju politički predznak, tako da ne znam čemu, ne znam čemu taj 

 komentar. Očito je da se ne slažete oko Peškere, međutim kod Zelenke mjesnog odbora 

 HDZ i NLO vrlo dobro surađuju. Ali evo gradonačelniče izvolite na ova tri pitanja 

 odgovor. 

  

Gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović, odgovara na pitanja: 

1. Evo hvala lijepo svima. Hvala lijepo vijećniku gospodinu, Lelasu na ovim pitanjima. Ja 

ću ponoviti ono što sam i ranije rekao vezano za kako je on to rekao protjerivanje 

zaposlenika Grada Makarske iz gradske uprave. Ja zaista mislim da gradska uprava je u 

zadnjih godinu, godinu i pol dana, da radi fantastično, evo da zaista radi fantastično. 

Mislim da se to i vidi na terenu. Dakle da isporučuje toliko novih akata, da su upravni 

odjeli puno bolje organizirani nego što je to do sada bilo, da su puno servilniji prema 

građanima. Da i naravno, ono što sam rekao i prošli put je bilo slično pitanje mislim da 

je vaš kolega Brkan to pitao. Da je u svakom slučaju nekakva moja ocjena gradske 

uprave u ovom trenutku, recimo jedna snažna trojka, možda malo slabija četvorka. Ono 

što će se događati u sljedećih godinu dana ja mislim da će oni ubaciti u petu brzinu. To 

samo govori da ovo što ste vi sad sve naveli kroz vaše prvo pitanje, ogromne komentare, 

neistine, jednostavno ne drže vodu. Dakle, gradonačelnik kada dobije izbore, njegov 

zadatak i obaveza je organizirati gradsku upravu da funkcionira što bolje, što 
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produktivnije i da isporučuje one politike na osnovu kojih smo mi izabrani na vlast. Mi 

smo trenutno, evo ja još to nisam komunicirao, ali evo već sada najavljujem na ovom 

Gradskom vijeću, da ću vrlo vjerojatno u sljedećem tjednu komunicirati opet, dakle, ova 

naša slika Makarske gdje smo mi obećali 16. točaka mi smo sa srijedom kada se usvoji 

Prostorni plan odradili 11. od 16. Kad kažem mi ne kažem ja i mi SDP-ovi nego govorim 

o gradskoj upravi. Gradska uprava je ta koja sve ove stvari, sve ove politike koje smo 

mi obećali građanima, oni realiziraju to, to je njihov zadatak i funkcioniraju nikad bolje. 

Nikad su bolji odnosi među gradskom upravom, unutar gradske uprave. Tako da ja ne 

mislim da je to bilo protjerivanje zaposlenika Grada Makarske. Nama se dogodilo, to 

sam govorio i prošli put pod navodnike dogodilo, jer smo se naravno zatekli u takvoj 

situaciji da je gradonačelnik odredio na koji način treba funkcionirat svaki upravni odjel 

sa brojem izvršitelja. Određeni broj ljudi je bio višak, slažem se, neki su otišli 

svojevoljno, neki su otišli u prijevremenu mirovinu, neki su smatrali da nije pravedno i 

tražili su svoju zaštitu preko suda. Svi od tih djelatnika više ne rade u gradskoj upravi. 

Ja zaista mislim da između ostalog u suradnji sa pročelnicima gradska uprava sada pod 

njihovim vodstvom funkcionira puno, puno, puno bolje. Kako će se nositi ljudi u 

budućnosti s time ovo što ste vi rekli, ja zaista ne mislim da je to ikakvi revanšizam. 

Dakle, ja niti sam znao, ja nemam uopće sada u ovom trenutku pojma tko je u nekakvoj 

suprotnoj opciji a da radi za gradsku upravu. Vi govorite o političkom revanšizmu, ja 

zaista ne cijenim ljude na osnovu toga tko je u nekoj stranci, tko nije u stranci, mislim 

da sam to svojim postupcima i pokazao. To vam mogu reći na konkretnim primjerima, 

to sam govorio i u sudnici kad smo se nalazili vezano za sporove, ja sam sutkinji 

objasnio da se svi, ne svi, ali tih troje četvero s kojima smo završili na sudu pozivaju na 

revanšizam, na politički revanšizam, dakle kako objasniti da je netko završio pod 

navodnike, kako vi to kažete na ulici, a nije na ulici završio, zato što je član HDZ-a. 

Dakle ja niti sam znao tko je član HDZ-a, niti sam tražio od ikoga člansku iskaznicu. 

Svi su imali prilike pokazati se u početku, jer kako onda objasniti da je primjerice, 

gospodin Kosović, koji je potpredsjednik lokalnog HDZ-a i dalje na čelu sportske 

ustanove, odnosno Gradskog sportskog centra, kako objasniti da je gospodin 

Neven Vranješ koji je jedan od naših ključnih inženjera koji vodi ključne projekte 

Grada, također potpredsjednik HDZ-a, kako objasniti da je Martina Mustapić Glibota 

jedna od ključnih osoba u Odjelu za društvene djelatnosti a potpredsjednica je HDZ-a, 

kako objasniti da je gospodin Bagarić bio dvije godine na čelu Komunalca dok smo mi 

bili na vlasti, a to je dovoljno da ja sazovem Skupštinu i da smijenim takvu osobu. Dakle 

nije bilo političkog revanšizma. I molim da to više ne govorite jer to jednostavno nije 

istina. Moja nekakva procjena je da je gradska uprava otprilike 200 do 300% bolja u 

odnosu na ono što je bilo prije. I u konačnici vi govorite o troškovima, troškovima 

postupaka. Dakle, manji broj ljudi radi trenutno u gradskoj upravi, a gradska uprava 

isporučuje puno bolje rezultate. Znate koja je to ušteda? Znate koja je to ušteda za Grad? 

Izračunajte ekonomist ste.  

2. Vaše drugo pitanje. Spomenuli ste gospođu Ivanu Pleić. Ivana Pleić ima opis svoga 

radnoga mjesta. U tom opisu njenog radnog mjesta jedan mali najmanji segment se tiče 

obavještavanja javnosti, 90 čak i više od 90% njenog posla nije vezano uz to, a sami ste 

svjesni da je, evo maloprije smo čuli i kroz pitanje gospodina Kelvišera da se ne 

obavještava dovoljno da bi trebali malo više kad se radi o odlukama, o savjetovanju, da 

moramo informirati građane. Dakle, ja ću ponoviti angažiranje stručnjaka je najbolji 

način, ali odgovorno tvrdim i najjeftiniji način da se javnost informira. Da smo mi sad 

zaposlili jednu osobu koja bi radila samo to, a vidimo da unatoč svemu ovome fali, dakle 

vi sami govorite kao vijećnici, nedostaje informacija. Takvih stručnjaka na tržištu je 

izuzetno malo a koštaju izuzetno puno. I ovdje ukoliko gradska uprava nije zadovoljna 
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sa ljudima koji rade obavještavanje s javnošću može ugovor prekinuti u roku mjesec 

dana. Mislim, da je to pošteno, mislim, da je to pošteno prema građanima, mislim da je 

to odgovoran odnos prema gradskom novcu. Grad sporta, meni je žao što vi na neki 

način kroz svoje pitanje pljujete na ovo priznanje. Ovo je zaista priznanje za sve građane 

Makarske. Ja vam mogu reći okvirno koje su se kategorije uzimale u razmatranje kada 

se odlučivalo o tome hoće li Makarska postati Grad sporta ili ne, ali to smo i 

komunicirali putem javnosti. Dakle, kriteriji su bili sportska infrastruktura, programi 

rekreacije i sporta koji su namijenjeni građanima svih doba i svih uzrasta, poticanje 

bavljenja sporta, iskustvo u organizaciji raznih međunarodnih sportskih natjecanja, 

organizacija natjecateljskog sporta i klubova, financiranje sporta. Dakle, to su sve bili 

kriteriji. Mi smo imali press konferenciju završnu prije nego što se donijela odluka kada 

su bili članovi žirija tu i ocjenjivali hoćemo li mi dobiti tu titulu ili ne. Oni su ostali 

zaprepašteni koliki postotak proračuna izdvajamo za sport. U europskim zemljama za 

sport se izdvaja u prosjeku između 2 i 3% u Makarskoj 8%. U Makarskoj je preko trećina 

stanovništva sportski aktivna. Ostali su pogotovo ugodno iznenađeni Univerzalnom 

školom sporta. Ja ću ponoviti Univerzalna škola sporta je jedna od naših prvih 

predizbornih obećanja. Moja slika Makarske točka 15. Univerzalna škola sporta. 

Univerzalna škola sporta za djecu od prvog do četvrtog razreda osnovne škole stvorit će 

čvrsti temelj bazično motoričkih funkcionalnih sposobnosti djece, smanjiti pretilost i 

prevenirati razvoj drugih bolesti u djece. Uvest ćemo i projekt vaučera za sufinanciranje 

sportskih članarina za djecu i mlade. Dakle u prvoj fazi mi smo uveli Univerzalnu školu 

sporta u osnovne škole u produženi boravak. Komisija koja je odlučivala o tituli Grada 

sporta u Makarskoj je, sad citiram njihove riječi, rekla da je to projekt koji zaslužuje da 

se digne ne na Hrvatsku razinu nego na Europsku razinu i to je ono što će se događati u 

sljedećih godinu dana. Ja očekujem da ćemo taj projekt s obzirom da je rađen od 

gospodina Vukovića zajedno sa fakultetom u Splitu i zajedno sa našom ekipom koja je 

zadužena za sport ispred Grada i ispred Gradskog sportskog centra, da će se to još 

detaljnije razraditi i da ćemo uz pomoć platforme Europski grad sporta podići to na 

europsku razinu kao uzor svim ostalim destinacijama, svim ostalim gradovima u Europi, 

ne Hrvatskoj, u Europi. Tako da zaista mislim da je ovo jedna titula koja može pomoći 

ne samo našim gradovima i biti im poticaj, nego svim našim udrugama, sportskim 

udrugama, ali ujedno i poticaj gospodarstvenicima da se uključe, da se uključe u 

financiranje sporta jer oni kroz ovo mogu vidjeti svoj interes. Evo to je intencija bila 

dobivanja titule Europskog grada sporta. Mi na jednom mjestu imamo sada praktički 

pregled sve sportske infrastrukture, svega što se radi u sportu, kroz naš drugi odnosno 

treći stup digitalna Makarska uveli smo SOM sport aplikaciju gdje se točno 

transparentno i jasno vidi koliki broj ljudi sudjeluje u sportskim klubovima, njihovo 

financiranje koje će u konačnici morat biti pravdano kroz SOM sport aplikaciju. Ja bih 

pohvalio i Zajednicu sportskih udruga koji ovaj trenutak, koji su nedavno isporučili draft 

verziju novog pravilnika kroz koji će biti pravednije financiranje svih sportskih udruga. 

Velika, neka velika događanja jer smo to i najavljivali u sportu će se događati sljedeće 

godine. Mislim, to ćete vidjet. Ono što mi komuniciramo od početka kada govorimo o 

zaokretu masovnog turizma prema specifičnim oblicima turizma, jedna od osnovnih 

stvari je sportski turizam. Ovo je praktički fantastična baza. Ja tako govorim, već ne 

znam koliko dugo, da Makarska ima nevjerojatne predispozicije upravo za sportski 

turizam. Upravo za sportski turizam, ali ja za razliku od vas ne mislim da mi trebamo 

graditi sportske terene na Platnu, ja to ne mislim, ja mislim da trebamo valorizirati 

postojeće resurse i da tu ima toliko puno prostora da se podigne cijeli sport u gradu 

Makarskoj. To je toliko puno prostora tu i to možemo samo zajednički postići i ovo je 

po meni poticaj svim sportskim udrugama, svim građanima da se više uključe u sport. 
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Iako kažem, ovo su europski rekordi da se trećina građana zaista bavi sportom u 

Makarskoj, Grad će i dalje poticati amaterski sport, Grad će i dalje poticati sport u 

predškolskoj dobi, sport u školskoj dobi i poticat će umirovljenike da se bave sportom, 

umirovljenike iz razloga što bavljenje sportom i aktivnost umirovljenika ujedno radi i 

prevenciju, prevenciju i produžuje životni vijek. A ovo što ste na kraju spomenuli 156. 

brigada. Ja ću također biti tamo. Ja također pozivam sve građane da se pridruže. Između 

ostalog Grad je zdušno prihvatio inicijativu čelnika 156. brigade i svih članova 156. 

brigade i realizirao i pomogao u realizaciji ploče na kojem će biti ispisana sva imena 

poginulih branitelja. Tako da evo još jedanput hvala vam na tome što ste to sada 

spomenuli. Pozivam sve građane da dođu i da prisustvuju svečanom otvorenju ploče 

koju je Grad Makarska financirao, koju sam zdušno prihvatio. Koliko čujem, bilo je 

puno zahtijeva da se takva ploča napravi u bivšem mandatu, međutim nije bilo sluha. 

Ne znam iz kojeg razloga. Mi smo to zdušno prihvatili. Drago mi je da je to ploča koja 

će se otvoriti na Spomeniku braniteljima u Parku fra Jure Radića. Hvala lijepa. 

  

Vijećnik Joško Lelas, komentar odgovora: 

1. Odlično uzimate primjere iz života kad idu na vašu stranu znači nabrojali ste sve koji 

niste otpustili. Ali zanimljivo je da je nijednog SDP-ovca niste otpustili. Generalno 

znači samo možemo reći da su SDP-ovci dobri radnici, jer slučajno samo svi koji nisu 

u SDP-u ne rade dobro.  

2. Sad da se vratimo na ovaj profesionalizam, pazite angažiranjem PR hoćete reći da mi 

nemamo završenih naših mladih studenata, ili koji su završili fakultet, da ste im pružili 

priliku, bar da volontiraju. Mi imamo profesionalce evo sami ste spomenuli u sportu 

naša Tina, naš Drago Vuković su egzemplari koje nemamo mi u sredini, ovo što radi 

Tina sa kampom rukometaša, što radi Drago Vuković sa edukacijom djece malih 

uzrasta, a da ne spominjemo njegovu prvu Inicijativu koja je bila rukometni vratari, to 

su fantastične stvari. Znači pogledajmo malo oko sebe i dajemo tim ljudima našim 

priliku, neka i pogriješe, ali dajemo im priliku da napreduju., da stječu vještine i da se 

dokazuju. Budite uvjereni nećete naći bolje suradnike od ljudi koji su oko vas. Vi živite 

u gradu ali očito vas ovi ljudi ne dodiruju. Znači razlika je kad vas ti problemi dodiruju, 

različitoj je kad živite u njemu, pustite malo, vjerujte u ove ljude koji žive ovdje, 

otvorimo grad i da se ljudi koji završe fakultete imaju gdje vratiti, što će on ako završi 

novinarstvo, ako završi marketing, ako završi komunikaciju ako mu vi u Gradu ne 

otvarate prostor, tko će mu otvoriti. U Zagrebu, normalno, hoće bilo gdje, ali mi moramo 

brinuti upravo o ovima, zašto im dajemo stipendije, za što ih plaćamo prijevoz ako im 

ne damo priliku, to je onda još veće prokletstvo, ljudi se osjećaju izigrani. Evo to su 

moje inicijative, ne morate to uvažiti, ovo je stvarno kako bi se reklo vapaj očajnik. 

Hvala.  

 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarska Gordana Muhtić, odgovara na komentar:  

 Sve bi bilo dobro samo da ste još spomenuli da u ovom mandatu nikad nisu bile veće 

 stipendije za studiranje i upravo za poticanje izvrsnosti naših studenata koji dođu raditi 

 u Makarsku. 

  

Gradonačelnik Grada Makarske, Zoran Paunović, odgovara na komentar: 

 Nema potrebe, ta fama oko angažiranja ljudi koji nisu iz Makarske jednostavno ne drži 

 vodu. Mislim da je izvrsnost kriterij koji trebamo svi slijediti i ja se zaista, bilo je i malo 

 prije pitanje o predškolskom odgoju u koji zaista trebamo ulagati,  u osnovno školstvu 

 koji trebamo ulagati. Ja Makarsku vidim kao predvodnicu, i to se sada događa zadnjih 

 godinu dana., predvodnicu pozitivnih trendova. Ja ću vas posjetiti šta se događalo za 
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 vrijeme dok ste vi bili na vlasti, gdje je Makarska tonula i otišla stvarno na dno. Dakle, 

 neću nikad zaboraviti ključan trenutak dok sam se vozio automobilom. autoputom 

 prema Zagrebu, dok sam na nekakvom radiju, ne mogu se sada točno sjetiti kojem, 

 zagrebačkom radiju, gdje su se puštali isječci s ovoga Gradskog vijeća, gdje se za 

 vrijeme korone gospodin govorio da se trebamo špricati, ne znam s čime, sa nekim 

 dezodoransom, razumijete to ja sam takvo susramlje osjećao, ne mogu vam opisati, to 

 je bilo još dok uopće nisam niti planirao ući u politiku., to je toliko, ne znam kako bih 

 nazvao, dno dna tog perioda, mračan period Makarske. Sva ulaganja što radimo, sav 

 novac koji izdvajamo ide u smjeru izvrsnosti, poticanja i razvijanja djece, da se 

 predškolski odgoj digne na jednu višu razinu, da se školski odgoj digne na jednu višu 

 razinu, da stvaramo ljude koji su ne nužno zapošljivi ovdje, nego zapošljivi bilo gdje u 

 svijetu. Ovdje će uvijek biti za njih otvorena vrata, to je moja parola od početka. 

 

 

Nakon aktualnog sata, a u skladu s člankom 74. Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada 

Makarske, predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske je predložila sljedeći: 

 

 

Dnevni red 

 

1. Prijedlog  Zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Makarske održane 24. 

studenog 2023. godine; 

2. Prijedlog II. Odluke o raspodjeli rezultata ostvarenog u 2022. godini;  

3. Prijedlog Programa utroška sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađene zgrade u prostoru za 2024. godinu; 

4. Prijedlog Proračuna Grada Makarske za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu (s prijedlozima programa upravnih odjela Gradske uprave Grada Makarske); 

5. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Makarske za 2024. godinu; 

6. Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Makarske; 

7. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Grada Makarske; 

8. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Grada Makarske; 

9. Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Urbanističkog plana 

uređenja „Peškera“; 

10. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru; 

11. Prijedlog Plana Upravljanja pomorskim dobrom na području grada Makarske za 

razdoblje od 2024. do 2028. godine; 

12. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Makarske za 2024. godinu; 

13. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi; 

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o izmjenama 

i dopunama Statuta Glazbene škole Makarske; 

15. Prijedlog Analize stanja za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite na području 

grada Makarske u 2023. godini; 

16. Prijedlog Plana razvoja za 2024. godinu i financijski plan za razdoblje 2024.-2026. 

sustava Civilne zaštite na području grada Makarske; 

 

 



15 

 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je otvorila raspravu o 

prijedlogu dnevnog reda. 

 

U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Marko Raos je predložio da se sa dnevnog 

reda povuče predložena točka 9. Odluka o provođenju postupka stavljanja izvan snage 

Urbanističkog plana uređenja „Peškera“ uz obrazloženje kako je usvajanje ove Odluke u 

korelaciji ugovorom o darovanju kojim je Republika Hrvatska darovala Gradu Makarskoj 

predmetnu nekretninu na koju se odnosi UPU „Peškera“ uz uvjet da se predmet darovanja 

koristi za određenu namjenu koja će se ukidanjem UPU-a „Peškera“ izmijeniti čime će se Grad 

Makarska moguće dovesti u situaciju da će temeljem odredbi Ugovora o darovanju morati 

Republici Hrvatskoj isplatiti darovanu nekretninu u iznosu cca 6.000.000,00 eura kao što to 

nalaže ugovor. 

Na prijedlog vijećnika su odgovorili gradonačelnik Grada Makarske Zoran 

Paunović i predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić koji su među 

ostalim kazali kako usvajanje ove Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage 

Urbanističkog plana uređenja „Peškera“ nije u suprotnosti s Ugovorom o darovanju nekretnine 

na području Peškere od strane Republike Hrvatske Gradu Makarskoj, te kako je za uređenje 

navedene zone proveden međunarodni natječaj gdje je najbolji rad izabrala struka a ne politika. 

 

S obzirom da predlagatelj ne prihvaća prijedlog Kluba vijećnika HDZ-a predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog za povlačenje točke 9. Prijedlog Odluke o 

provođenju postupka stavljanja izvan snage Urbanističkog plana uređenja „Peškera“ stavila na 

glasovanje. 

 

Prijedlog Kluba vijećnika HDZ-a za povlačenje točke 9. Prijedlog Odluke o provođenju 

postupka stavljanja izvan snage Urbanističkog plana uređenja „Peškera“ sa 4 (četiri) glasa 

ZA i 8 (osam) glasova PROTIV nije usvojen 

 

S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu predsjednica Gradskog vijeća je 

prijedlog dnevnog reda bez izmjena kako je i predložen stavila na glasovanje. 

 

Predloženi dnevni red je usvojen  sa  10 (deset) glasova ZA i 1 (jednim) glasom PROTIV. 

 

 

 

1. Prijedlog Zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća održane 24. studenog 2023. 

godine 

 

S obzirom da za raspravu nije bilo prijavljenih vijećnika predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske je prijedlog Zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća održane 

24. studenog 2023. godine, stavila na glasovanje. 

 

Zapisnik sa 18. sjednice Gradskog vijeća održane 24. studenog 2023. godine je usvojen 

jednoglasno s 12 (dvanaest) glasova ZA. 
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2. Prijedlog II. Odluke o raspodjeli rezultata ostvarenog u 2022. godini 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga II. Odluke o raspodjeli rezultata ostvarenog u 

2022. godini je dala privremena pročelnica Upravnog odjela za financije, proračun 

i naplatu potraživanja Ivana Kraljević Radalj. 

Uvodno obrazloženje prijedloga II. Odluke o raspodjeli rezultata ostvarenog u 

2022. godini je dao predsjednik Odbora za financije i proračun Gradskog vijeća 

Grada Makarske Jakov Lovreta. 

 

U pojedinačnoj raspravi je sudjelovao vijećnik Petar Kelvišer, kojemu su na 

izlaganje odgovorili predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana 

Muhtić i gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović. 

 

S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog II. Odluke o raspodjeli rezultata 

ostvarenog u 2022. godini stavila na glasovanje. 

 

II. Odluka o raspodjeli rezultata ostvarenog u 2022. godini je usvojena s 11 (jedanaest) 

glasova ZA i 1 (jednim) glasom PROTIV. 

 

3. Prijedlog Programa utroška sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađene zgrade u prostoru za 2024. godinu 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Programa utroška sredstava od naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2024. godinu je dao privremeni 

pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko Lovreta. 

 

S obzirom da za raspravu nije bilo prijavljenih vijećnika predsjednica Gradskog 

 vijeća  Grada Makarske je prijedlog Programa utroška sredstava od naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2024. godinu stavila na 

glasovanje. 

 

Program utroška sredstava od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u 

prostoru za 2024. godinu je usvojen jednoglasno sa 12 (dvanaest) glasova ZA. 

 

 

Nakon stanke predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske je konstatirala kako je temeljem 

elektronske prijave utvrđen kvorum te da je na sjednici nazočno 12 od 15 vijećnika kao i da je 

nastavak održavanja sjednice pravovaljan. 

 

 

 

4. Prijedlog Proračuna Grada Makarske za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu (s prijedlozima programa upravnih odjela Gradske uprave Grada 

Makarske) 

Uvodno obrazloženje prijedloga Proračuna Grada Makarske za 2024. godinu i 

projekcije za 2025. i 2026. godinu je dala privremena pročelnica Upravnog odjela za 

financije, proračun i naplatu potraživanja Ivana Kraljević Radalj. 
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Uvodno obrazloženje prijedloga Proračuna Grada Makarske za 2024. godinu i 

projekcije za 2025. i 2026. godinu je dao predsjednik Odbora za financije i proračun 

Gradskog vijeća Grada Makarske Jakov Lovreta. 

 

U ime Kluba  vijećnika HDZ-a u raspravi je sudjelovao vijećnik Joško Lelas 

kojemu je na izlaganje replicirao vijećnik Jurica Klarić a vijećnik je odgovorio na 

repliku. 

U ime Kluba vijećnika SDP Makarska – Stjepan Zelić u raspravi je sudjelovao 

vijećnik Jakov Lovreta. Vijećnik Joško Lelas je replicirao a vijećnik Jakov Lovreta 

je odgovorio na repliku. Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana 

Muhtić je odgovorila. 

U pojedinačnoj raspravi je sudjelovala vijećnica Marina Puharić. 

Vijećnica Ivana Miočević Franić je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi, a na 

pitanja iz rasprave su odgovorili privremena pročelnica Upravnog odjela za 

financije, proračun i naplatu potraživanja Ivana Kraljević Radalj i privremeni 

pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko Lovreta. 

Vijećnica Tina Međurečan je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi a na 

izlaganje joj je replicirala predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana 

Muhtić. 

Vijećnik Stjepan Zelić je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje je 

replicirala vijećnica Ivana Miočević Franić. Vijećnik Stjepan Zelić je odgovorio na 

repliku. Vijećnik Joško Lelas je replicirao na izlaganje a na repliku su mu odgovorili 

vijećnica Ivana Miočević Franić i vijećnik Stjepan Zelić. Predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je replicirala na izlaganje vijećnika. 

Vijećnik Joško Lelas je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje su mu 

replicirali vijećnica Ivana Miočević Franić kojoj je vijećnik odgovorio na repliku. 

Vijećnica Tina Međurečan i vijećnik Frane Filipeti su replicirali na izlaganje 

vijećnika Joška Lelasa. 

Vijećnik Petar Kelvišer je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje 

mu je replicirala predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić. 

Vijećnik Petar Kelvišer je odgovorio na repliku. Privremena pročelnica Upravnog 

odjela za opće poslove i imovinu Grada Lara Rakušić Ivanković je odgovorila na 

izlaganje vijećnika. Vijećnik Joško Lelas je odgovorio. Predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je izrekla opomenu vijećniku Jošku Lelasu 

zbog povrede Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Makarske 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je 

sudjelovala u pojedinačnoj raspravi. 

Gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović se završno obratio 

vijećnicima osvrnuvši se na izlaganja iz rasprave. Vijećnik Petar Kelvišer je replicirao 

na izlaganje gradonačelnika a na repliku mu je odgovorila predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić 

 

S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog Proračuna Grada Makarske za 2024. 

godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu (s prijedlozima programa upravnih odjela 

Gradske uprave Grada Makarske)  stavila na glasovanje. 
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Proračun Grada Makarske za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu (s 

prijedlozima programa upravnih odjela Gradske uprave Grada Makarske) je usvojen s 

8 (osam) glasova ZA i 4 (četiri) glasa PROTIV. 

 

 

5. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Makarske za 2024. godinu 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Makarske za 2024. godinu je dala privremena pročelnica Upravnog odjela za 

financije, proračun i naplatu potraživanja Ivana Kraljević Radalj. 

 

S obzirom da za raspravu nije bilo prijavljenih vijećnika predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Makarske za 

2024. godinu stavila na glasovanje. 

 

Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Makarske za 2024. godinu je usvojena  s 9 

(devet) glasova ZA i 2 (dva) SUZDRŽANA glasa. 

 

 

6. Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Makarske 

 

  Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o gradskim porezima Grada Makarske 

je dala privremena pročelnica Upravnog odjela za financije, proračun i naplatu 

potraživanja Ivana Kraljević Radalj. 

 

  Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je kazala 

kako je u međuvremenu zaprimljen amandman predlagatelja: 

 

AMANDMAN 1: 

 

 U članku 30. iza stavka 2. dodaju se stavci 3. i 4. koji glase: 

 

„Za ulazak vozila, s odobrenjem nadležnog upravnog odjela Grada Makarske, na  javne  

površine na kojim je zabranjen promet motornim vozilima, a po svojoj namjeni su trgovi, 

pločnici, šetnice, pješačke zone ,biciklističke i pješačke staze, plaže, obalni putevi  i  pristaništa, 

rive, javni prolazi, pothodnici, nadvožnjaci, podvožnjaci i druge javne površine na kojima je 

zabranjeno prometovanje motornim vozilima, plaća se porez, za jednokratni ulazak vozilom, u 

trajanju do maksimalno jednog sata, prema kategoriji vozila: 

- za trokolicu………………………………………………………………………….. 1,00  EUR  

- za pick up i furgon vozila (Caddy, Berlingo, Nemo i sl. vozila)…………..….2,50  EUR  

- za kombi vozila……………………………………………………………………… 5,00 EUR  

- za teretna vozila do 3500 kg ukupne mase………………………………………10,00 EUR 

- za teretna vozila preko 3500 kg ukupne mase………………………..………70,00 EUR.     

 

Za ulazak vozila iz prethodnog stavka na  javne površine na kojim je zabranjen promet 

motornim vozilima navedene u stavku 3., u trajanju do maksimalno 30 dana, plaća se porez, 

prema kategoriji vozila: 

- za trokolicu……………………………………………………………..………….. 20,00  EUR  

- za pick up i furgon vozila (Caddy, Berlingo, Nemo i sl. vozila)……………...50,00  EUR  
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- za kombi vozila……….…………………………………………………………… 100,00 EUR  

- za teretna vozila do 3500 kg ukupne mase……………….…………..………..200,00 EUR. 

- za teretna vozila preko 3500 kg ukupne mase……………………………1.400,00 EUR. “ 

 

 koji postaje sastavni dio predložene odluke i s obzirom da je to amandman predlagatelja 

 i o istom se ne glasuje. 

 

 Vijećnica Ivana Miočević Franić je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi i predložila 

 amandman kako slijedi: 

 

AMANDMAN NLO: 

 

  "Predlažem amandman na način da se članak 11. Odluke koji se odnosi na 

 postavljanje pergola i/ili nadstrešnica na štekate ugostiteljskih objekata i izložbene 

 prostore izmijeni na način da se planirani iznos umanji kako slijedi: za 1. zonu umjesto 

 predloženih 400,00 eura predlažem iznos od 200,00 eura, za 2. zonu umjesto 260,00 

 eura 180,00 eura. 

  Također, predlažem umanjenje predloženih iznosa za istu stavku iz čl. 12. ove 

 Odluke vezanu za izložbeni prostor kioska s pergolom i/ili nadstrešnicom s iznosa od 

 400,00 eura za 1. zonu na 300,00 eura te iznosa za 2. zonu s 260,00 eura na 160,00 eura." 

   

  Vijećnik Joško Lelas je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje su mu 

 odgovorili gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović i predsjednica 

 Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić 

  Vijećnik Petar Kelvišer je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje 

 su mu odgovorili gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović i predsjednica 

 Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić. 

  Vijećnik Marko Raos je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje mu 

 je odgovorila predsjednica  Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić. 

 

U ime predlagatelja gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović ne 

prihvaća amandman NLO-a. Vijećnica Ivana Miočević Franić traži glasovanje o 

predloženom amandmanu. 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je stavila 

na glasovanje predloženi amandman NLO-a. 

 

Sa 4 (četiri) glasa ZA i 8 (osam) glasova PROTIV  predloženi amandman NLO-a nije 

usvojen. 

 

  S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada 

Makarske stavila na glasovanje. 

 

Odluka o gradskim porezima Grada Makarske je usvojena  s 8 (osam) glasova ZA i 4 

(četiri) glasa PROTIV. 
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7. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

Grada Makarske 

 

  Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg 

poreza na području Grada Makarske je dala privremena pročelnica Upravnog odjela 

za financije, proračun i naplatu potraživanja Ivana Kraljević Radalj. 

  Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg 

poreza na području Grada Makarske je dao predsjednik Odbora za financije i 

proračun Gradskog vijeća Grada Makarske Jakov Lovreta. 

  Predsjednica  Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je 

 sudjelovala u pojedinačnoj raspravi. 

  Vijećnik Joško Lelas je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi. 

  S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg 

poreza na području Grada Makarske stavila na glasovanje. 

 

Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na području Grada Makarske je 

usvojena  s 10 (deset) glasova ZA i 2 (dva) glasa PROTIV. 

 

 

8. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Grada Makarske 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o uređenju prometa na području Grada 

Makarske je dao privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko 

Lovreta. 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o uređenju prometa na području Grada 

Makarske je dala  predsjednica Odbora za gospodarski razvoj, prostorno planiranje 

i promet Gordana Muhtić. 

Gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović se kao predlagatelj uvodno 

obratio vijećnicima. 

 

U ime Kluba vijećnika HDZ-a u raspravi je sudjelovao vijećnik Marko Raos 

kojem su na izlaganje odgovorili privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj 

Grada Matko Lovreta i predsjednica  Gradskog vijeća Grada Makarske 

Gordana Muhtić. 

  Vijećnica Ivana Miočević Franić je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi i 

 predložila usmeno izrečenim amandmanom da se zabrana prometa kako je definirano u 

 prijedlogu odluke: „unutar ograđenog prostora na gradskom sportskom centru“ 

 zamijeni riječima: „unutar prostora gradskog sportskog centra“ kako bi se isključila 

 mogućnost tumačenja mogu li vozila ulaziti u zonu cjelokupnog sportskog centra ili 

 samo u zonu sportskih terena koji su posebno ograđeni unutar sportskog centra. 

 Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je replicirala na 

 izlaganje vijećnice. 

Vijećnik Joško Lelas je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje su mu 

odgovorili predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić i 

privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko Lovreta. Vijećnik 

Joško Lelas je nastavio pojedinačnu raspravu na koju je odgovorila predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić. 
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  Vijećnik Stjepan Zelić je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi, na izlaganje mu 

 je odgovorila predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić, a 

 vijećnica Ivana Miočević Franić je replicirala na izlaganje. 

  Vijećnik Jakša Jurasović je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi. 

  

  S obzirom da je tijekom rasprave po ovoj točki obrazloženo kako je odlukom 

 jasno  definirano da uopće nema prometa vozila na području Gradskog sportskog 

 centra nije se više raspravljalo o prijedlogu vijećnice Ivane Miočević Franić.  

 

  S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o uređenju prometa na području 

Grada Makarske stavila na glasovanje. 

 

Odluke o uređenju prometa na području Grada Makarske je usvojena  s 11 (jedanaest) 

glasova ZA i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom. 

 

 

9. Prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Urbanističkog 

plana uređenja „Peškera“ 

  Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan 

snage Urbanističkog plana uređenja „Peškera“ je dao privremeni pročelnik Upravnog 

odjela za razvoj Grada Matko Lovreta. 

 

  U ime Kluba vijećnika HDZ-a u raspravi je sudjelovao vijećnik Joško Lelas 

 kojemu je na izlaganje replicirala predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske 

 Gordana Muhtić a vijećnik je odgovorio na repliku. 

  U ime Kuba vijećnika SDP-Stjepan Zelić u raspravi je sudjelovala predsjednica 

 Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić kojoj je na izlaganje replicirao 

 vijećnik Joško Lelas a predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarska je odgovorila na 

 repliku. 

  Vijećnica Ivana Miočević Franić je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi. 

  Vijećnik Marko Raos je sudjelovao u pojedinačnoj raspravi a na rasprave i 

upite su mu odgovorili privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada 

Matko Lovreta i gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović. Vijećnica Ivana 

Miočević Franić, vijećnik Petar Kelvišer i predsjednica Gradskog vijeća Grada 

Makarske Gordana Muhtić su odgovorili na raspravu. 
 

S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage 

Urbanističkog plana uređenja „Peškera“ stavila na glasovanje. 
 

Odluka o provođenju postupka stavljanja izvan snage Urbanističkog plana uređenja 

„Peškera“je usvojena  s 8 (osam) glasova ZA i 4 (četiri) glasa PROTIV. 
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Nakon stanke predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske je konstatirala kako je temeljem 

elektronske prijave utvrđen kvorum te da je na sjednici nazočno 9 od 15 vijećnika kao i da je 

nastavak održavanja sjednice pravovaljan. 

 

 

10. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je 

predložila da se za točke 10. i 11. dnevnog reda održi objedinjena rasprava, te da se 

potom o svakoj točki zasebno glasuje. 

 

Prijedlog za objedinjenu raspravu po točkama 10. i 11. dnevnog reda je usvojen 

jednoglasno sa 10 (deset) glasova ZA. 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o redu na pomorskom dobru je dao 

privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko Lovreta koji je 

među ostalim predložio amandmane gradonačelnika kao predlagatelja koji postaju 

sastavnim dijelom predložene odluke: 

 

AMANDMAN 1: 

  

 U članku 56. stavak 1. točka 4. umjesto teksta: „ograda visine do 2,2 m“ treba stajati 

 tekst: „ograda visine do 1,6 m“. 

 

AMANDMAN 2: 

 

 U članku 71. umjesto teksta: “na drva, plinski ili električni“ te treba stajati tekst: 

 „neovisno o izvoru topline“. 

 

 U ime Kluba vijećnika SDP-Stjepan Zelić u raspravi je sudjelovao vijećnik 

Frane Filipeti. 

 Vijećnik Joško Lelas je postavio upit. 

 Vijećnica Ivana Miočević Franić je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi, a na 

izlaganje joj je odgovorio privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada 

Matko Lovreta. Vijećnica Ivana Miočević Franić je nastavila raspravu  a na izlaganje 

su joj odgovorili privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko 

Lovreta i gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović. Vijećnik Joško Lelas 

je replicirao na izlaganje a gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović je 

odgovorio. Vijećnik Joško Lelas je komentirao odgovore a na komentar su odgovorili 

vijećnica Ivana Miočević Franić i privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj 

Grada Matko Lovreta. Vijećnica Ivana Miočević Franić je odgovorila pročelniku a 

gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović vijećnici. 

 Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je 

sudjelovala u pojedinačnoj raspravi a na izlaganje joj je odgovorio privremeni 

pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko Lovreta. Predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je nastavila raspravu, na 

izlaganje joj je replicirala vijećnica Ivana Miočević Franić, a privremeni pročelnik 

Upravnog odjela za razvoj Grada Matko Lovreta je odgovorio na izlaganje. 
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  S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru 

stavila na glasovanje. 

 

Odluka o redu na pomorskom dobru je usvojena jednoglasno s 10 (deset) glasova ZA. 

 

11. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području grada Makarske za 

razdoblje od 2024. do 2028. 

  S obzirom da je pod točkom 10. dnevnog reda održana objedinjena rasprava i za 

ovu točku dnevnog reda predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog 

Plana upravljanja pomorskim dobrom na području grada Makarske za razdoblje od 2024. 

do 2028. stavila na glasovanje. 

 

Plan upravljanja pomorskim dobrom na području grada Makarske za razdoblje od 2024. 

do 2028. je usvojen jednoglasno s 10 (deset) glasova ZA. 

 

 

12. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Makarske za 2024. godinu 

 

 Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o privremenoj zabrani izvođenja 

građevinskih radova na području Grada Makarske za 2024. godinu je dao privremeni 

pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada Matko Lovreta. 

 

 U ime Kluba vijećnika SDP-Stjepan Zelić u raspravi je sudjelovala vijećnica 

Tina Međurečan. 

 Vijećnica Ivana Miočević Franić je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi a na 

izlaganje su joj odgovorili dao privremeni pročelnik Upravnog odjela za razvoj 

Grada Matko Lovreta i gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović. 

Vijećnica Ivana Miočević Franić je nastavila pojedinačnu raspravu a na izlaganje su 

joj odgovorili gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović i predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić. 

 

S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja 

građevinskih radova na području Grada Makarske za 2024. godinu stavila na glasovanje. 

 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada 

Makarske za 2024. godinu je usvojena s 9 (devet) glasova ZA i 1 (jednim) SUZDRŽANIM 

glasom. 
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13. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi Grada Makarske 

 

  Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o socijalnoj skrbi Grada Makarske je 

dao zamjenik pročelnika Upravnog odjela za javne potrebe i društvene djelatnosti 

Krešimir Glibota. 

 Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o socijalnoj skrbi Grada Makarske je 

dala predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić koja je među 

ostalim kazala kako je u međuvremenu zaprimljen amandman predlagatelja: 

AMANDMAN 1:  

 

U članku  26. st. 4. iza riječi „iz članka 6“ briše se točka i dodaju se riječi: 

 

„  , te zahtjev podnese u roku od (30) trideset dana.“  

 

 koji postaje sastavni dio predložene odluke i s obzirom da je to amandman predlagatelja 

 i o istom se ne glasuje. 

 

 U ime Kluba vijećnika SDP-Stjepan Zelić u raspravi je sudjelovala 

predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić. 

  U ime Kluba vijećnika HDZ-a u raspravi je sudjelovao vijećnik Joško Lelas. 

  Vijećnica Ivana Miočević Franić je sudjelovala u pojedinačnoj raspravi i 

predložila amandman kako slijedi: 

AMANDMAN NLO: 

  

 Članak 40.  

 Pravo na novčani poklon Grada Makarske za novorođeno dijete priznaje se 

 roditelju/ima novorođenog djeteta, a iznosi 531,00 eura za prvo, 664,00 eura za drugo 

 i 797,00 eura za treće i svako sljedeće novorođeno dijete u kućanstvu. 

 

 Molim izmjenu ovog članka na način da se  iznos novčanog poklona  iz čl. 40 uveća i 

 to sa 531,00 eura za prvo na 600,00 eura, sa 664,00 eura za drugo na 800,00 eura na 

 drugo te sa 797,00 eura za treće i svako sljedeće dijete na 1000,00 eura. 

 

  Na izlaganje vijećnice je odgovorila predsjednica Gradskog vijeća Grada 

 Makarske Gordana Muhtić. 

U ime predlagatelja gradonačelnik Grada Makarske Zoran Paunović ne 

prihvaća amandman NLO-a. Vijećnica Ivana Miočević Franić traži glasovanje o 

predloženom amandmanu. 

Vijećnik Joško Lelas je replicirao na izlaganje vijećnice. 

 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je stavila 

na glasovanje predloženi amandman NLO-a. 

 

Sa 2 (dva) glasa ZA i 8 (osam) glasova PROTIV  predloženi amandman NLO-a nije 

usvojen. 
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  S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica 

Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi Grada Makarske 

stavila na glasovanje. 

 

Odluka o socijalnoj skrbi Grada Makarske je usvojena  jednoglasno s 10 (deset) glasova 

ZA. 

 

 

 

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Makarska 

  Uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

 prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Makarska je dao 

 ravnatelj Glazbene škole Makarska Željko Vlaho. 

 

  S obzirom da za raspravu nije bilo prijavljenih vijećnika predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske je prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

 prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Glazbene škole Makarska stavila na 

glasovanje. 

 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Glazbene škole Makarska je usvojena  jednoglasno s 10 (deset) glasova ZA. 

 

 

15. Prijedlog Analize stanja za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite na području 

grada Makarske u 2023. godini 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske Gordana Muhtić je 

predložila da se za točke 15. i 16. dnevnog reda održi objedinjena rasprava, te da se 

potom o svakoj točki zasebno glasuje. 

 

Prijedlog za objedinjenu raspravu po točkama 15. i 16. dnevnog reda je usvojen 

jednoglasno sa 10 (deset) glasova ZA. 

 

  Uvodno obrazloženje prijedloga Analize stanja za organizaciju i razvoj sustava 

Civilne zaštite na području grada Makarske u 2023. godini i prijedloga Plana razvoja za 

2024. godinu i financijski plan za razdoblje 2024. – 2026. sustava Civilne zaštite na 

području grada Makarske je dao načelnik Civilne zaštite Grada Makarske Mario 

Čović 

 U ime Kluba vijećnika SDP-Stjepan Zelić u raspravi je sudjelovala vijećnica 

Marina Puharić 

S obzirom da za raspravu nije bilo više prijavljenih vijećnika predsjednica Gradskog 

vijeća Grada Makarske je prijedlog Analize stanja za organizaciju i razvoj sustava 

Civilne zaštite na području grada Makarske u 2023. godini stavila na glasovanje. 

 

Analiza stanja za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite na području grada 

Makarske u 2023. godini je usvojena  jednoglasno s 8 (osam) glasova ZA. 
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16. Prijedlog Plana razvoja za 2024. godinu i financijski plan za razdoblje 2024. – 2026. 

sustava Civilne zaštite na području grada Makarske 

S obzirom da je pod točkom 15. dnevnog reda održana objedinjena rasprava i za ovu 

točku dnevnog reda predsjednica Gradskog vijeća Grada Makarske je prijedlog Plana 

razvoja za 2024. godinu i financijski plan za razdoblje 2024. – 2026. sustava Civilne 

zaštite na području grada Makarske stavila na glasovanje. 

 

Plan razvoja za 2024. godinu i financijski plan za razdoblje 2024. – 2026. sustava 

Civilne zaštite na području grada Makarske je usvojen jednoglasno s 8 (osam) glasova 

ZA. 

 

 

Sjednica je završila u 17.00 sati.  

  

 

Zapisnik vodio: 

Tonći Batinić, dipl. iur. 

                                       

            Predsjednica 

                                  Gradskog vijeća 

                                         Gordana Muhtić, dipl.iur. 

 

 

 

 


